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Intensivering hondenbeleid 

Geacht college, 

De afgelopen week werd de PVV door verontwaardigde en boze 

bewoners uit de Woolderes aangesproken, omdat de hele wijk vol 

gezet is met bordjes om honden te weren. Het wordt ervaren als 

hondenbezitters pesten.  

 

 

 

 

PVV Hengelo heeft hierover de volgende vragen. 

1. Wat is de reden voor de intensivering van het hondenbeleid? Indien overlast, dan zien wij 

graag het overzicht tegemoet met alle klachten, per wijk uitgesplitst. Indien op deze wijze de 

gemeentekas gespekt moet worden, hoeveel denkt de wethouder binnen te halen? 

2. Hoeveel bordjes is het college voornemens in Hengelo te gaan plaatsen, graag per wijk 

uitgesplitst. 

3. Wat zijn de kosten voor deze onzinnige actie? 

4. Uit welk budget wordt dit gedekt? 

5. Heeft het college de hondenbezitters vooraf op de hoogte gebracht? 

Zo ja, via welke communicatiekanalen? 

Zo nee, waarom niet? 

Is het college voornemens hondenbezitters van deze actie op de hoogte te brengen? 

6. Hoeveel boa’s denkt de wethouder voor handhaving in te zetten? 

7. Vindt de wethouder handhaving hondenbeleid de meest zinvolle bezigheid in Hengelo? Of is 

de wethouder het met de PVV eens dat er belangrijkere zaken zijn om handhavers in te 

zetten? 

Met vriendelijke groet, 

Jeanet Nijhof 
Fractievoorzitter PVV Hengelo 


